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PRECS 
 
• Demanem es netegin les voreres del Pla del Frares.  

• Demanem es torni a netejar la sorra de la vorera que baixa de plaça Sa Boada a 
Sant Joan que torna a estar plena de sorra. 

• Demanem que s’esbroci les herbes de la mitgera de Canalies, del Bareu davant 
de l’escola i altres zones que fa temps no es fa. 

• Demanem que per les festes de Sant Roc es reforci el servei de neteja i de 
contenidors per que les papereres no quedin plenes de seguida. 
 

PREGUNTES 
 
 

1. En quin estat es troba el nou contracte de l’escola bressol? 
 

2. Els pares i mares que duem els fills a l’escola bressol municipal hem rebut 
informació del nou curs. No obstant no hem sabut trobar informació de com 
quedarà els pagaments de l’I2. Ens pot confirmar la regidora que tot el curs serà 
gratuït inclòs el juliol? 
 

 
3. Ens poden indicar quantes multes s’han posat per infraccions amb patinets 

elèctrics des de l'entrada en vigor de la nova llei de circulació? 
 

4. Hem sabut per Ràdio Arenys que la nova coordinadora de serveis socials té com 
a objectius ampliar el personal administratiu, simplificar els processos 
administratius i ampliar el Servei d’Atenció domiciliària. Coincideixen les prioritats 
de la coordinadora amb les seves? Entenem que hi haurà alguna d’aquestes 
actuacions en el proper pressupost o ja es pot avançar abans? 
 

 
5. Veïns de plaça Sa boada en demanen més actuacions, com per exemple el canvi 

i manteniment de les plantes, neteja i baldeig de la plaça, més control policial per 
l’accés de vehicles, quin tipus d’actuacions es fan en aquesta zona?  
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6. Ens poden dir com està la campanya de conscienciació per el PaP?  
 

 
7. Hem seguit amb atenció la plantació dels nous arbrats, i podem dir que la majoria 

no sobreviurà, de qui va ser la idea de plantar-los en ple estiu?  
 

8. Estem veient que hi ha moltes zones enjardinades, places i altres indrets de la 
nostre vila, que fa molt de temps que no es netegen , plantes molt seques o 
mortes, Quin pla segueix medi ambient al respecte? 
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